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Beslutningsreferat den 19. maj 2022  

 
 

Deltagere : Torben Vesterholm, Michael Jørgensen, Mogens Østergaard  
    Eivin Christensen, Jytte Jensen 

Afbud  : Tobias Knudsen, Karsten Rasmussen 
Sekretær  : Jytte Jensen  

Næste møde : Torsdag, den 30. juni 2022 kl. 19.00  

 

 
 

Dagsorden: 

 
1. Siden sidst - seneste referat 

Ingen kommentarer. 
 

2. Økonomi 
Vi fik en oversigt over saldi på kontiene i foreningen.  

Status på betalingerne for 2022: Der er en hel del, der tilsyneladende 
endnu ikke har betalt - delvis årsag skyldes manglende konsensus 

mellem NETS og oversigt over medlemmer. Men derudover er der 22, der 
endnu ikke har betalt, og der er udsendt rykkere. 

 
3. Status på udvalg (IT/hjemmeside, kontrakter Arkil/SLA m.fl) 

Torben har holdt møde med Kim omkring IT/hjemmesiden. Der er lidt 
udfordringer med hensyn til mails i forhold til bestyrelsen. Torben har til 

opgave at finde en løsning, så den fælles mail - Formand@oekgnet.dk 

kan komme til at fungere. Det gør han i samarbejde med Kim og Karsten.  
 

Michael sørger for at få etableret et møde efter sommer med Kommunen 
- Bent Meilandt - dagsorden Fremtid Starup - veje (f.eks. Lyøvej og 

Tåsingevej) - servitutter - hvordan fremover? 
 

Mogens tager kontakt til Karsten for sammen med ham at gennemgå 
kontrakter, og med baggrund i det at få aftalt møder med de respektive 

leverandører. 
 

Mogens har fået tilbud - udsætning af strøkasser - 2 gange i året - pris 
kr. 3.750 + moms. Tilbuddet blev accepteret af bestyrelsen. 

 
Mogens har også fået tilbud fra Arkil på fugning af vejene kr. 50.000 - 

for 1.000 - 1.200 løbende meter. Mogens sætter i værk. 

 
Gennemgang af Legepladser - 1 gang om måneden. Michael sørger for, 

at der laves egenkontrol, der sikrer, at de gængse ting er i orden. Og en 
gang om året, skal der bestilles en inspektør til grundig gennemgang af 

de 5 legepladser, vi har i foreningen. Inspektøren afgiver en rapport på 
en egentlig godkendelse.  
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Under punktet legepladser blev det aftalt, at der indkøbes ting til 

legepladserne, som små børn kan have glæde af. 
 

 
4. Post til foreningen 

 
Kære Torben Vesterholm 

  

Jeg er blevet sendt i din retning som formand for Økvarterets Grundejerforening. 

Jeg er blevet bedt af elselskabet N1 om hjælp til indhentelse af tilladelse til placering af 

en transformerstation på et vejareal af Ærøvej, i forbindelse med den nye udstykning 

der er i gang på Tåsingevej. Jeg har haft noget korrespondance med Kommunen som 

vejejer, og de er tilsyneladende villige til at overveje en rådighedstilladelse efter 

Privatvejsloven. 

Vil grundejerforeningen kunne give tilladelse som vejberettiget til at den placeres som 

ønsket? Det drejer sig om vendepladsen ved Ærøvej nr. 39 og 41. Der er sat pinde i 

jorden derude hvor N1 gerne vil have lov at placere stationen. 

  

Med venlig hilsen 

Mia Hesselkjær 

Landinspektør 

 

 

 

Formanden har gennem en længere dialog indhentet diverse oplysninger omkring 

udsende, støjniveau m.m. 

  

Bestyrelsen har besigtiget den ønskede placering, og foreslået ny placering i det 

levende hegn mellem ny bebyggelse og stien, dette er desværre ikke muligt da den så 

vil være inden for 2,5m til nærmeste hus. 

N1 har efterfølgende foreslået samme placering dog placeres den i skråningen med 

støttemur. Der vil nu blive afholdt fysisk møde på lokationen mellem N1 og 

repræsentanter for bestyrelsen. 

 

 

Hej alle. 

 

Blev 190522 kl. 1255 ringet op af Henrik Birk, Haderslev Slamsuger, som jo netop har 

været i Starup og rense gaderister. 

Herunder har de opdaget, at 3 gaderister er rustet op/rådnet, og udgør derfor en risiko 

for trafikanterne. 

Det drejer sig om følgende: 

Langelandsvej, sydsiden, 2. rist efter Lundingvej 

Langelandsvej ud for nr. 11 

Langelandsvej ud for nr. 34. 

Alle er mærkede med et hvidt kryds. 

 

Vi drøftede reparation heraf, og han henviste til Mogens Anker, Øsby Entreprenør - & 

Kloakservice. 

 

Jeg har derfor taget tlf. kontakt til Mogens Anker for snarlig udskiftning heraf. 

 
Mvh. Eivin 
 
_____________________________________________________________________________ 
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Kære Torben 

 

Jeg skriver til dig da jeg kan se at du er formand for vores grundejerforening. Du må 

selv sende den videre såfremt det var en anden en fra bestyrelsen der tager sig af de 

grønne områder der skulle have haft mailen. Jeg er netop kommet hjem fra arbejde og 

kan se at der er blevet slået græs i dag. For anden gang.  Igen denne gang har man 

undladt at slå græs på fællesarealet ud for vores matrikel, som er Ærøvej nr 42.  Det 

skete også en del gange sidste år, uden at vi har gjort opmærksom på det.  Jeg antager 

derfor at I tager fat i entreprenøren og får ham til at komme og ordne det en af 

dagene. Med den hastighed græsset gror nu synes jeg ikke at det er i orden at vente til 

næste slåning.  På forhånd tak.  

 

Med venlig hilsen 

Jørgen Søndergaard 

Ærøvej 42 

 

Hej Jørgen 

 

Tak for din mail. 

 

Vi tager straks kontakt til dem således det kan blive bragt i orden. 

Skulle det ske at de glemmer fællesarealet en anden gang, må du meget gerne tage 

kontakt til os igen. 

 

Med venlig hilsen 

 

Torben Vesterholm 
 
________________________________________________________________________________ 
 

 

5. Opgaver - årshjulet 
Årshjulet er under udarbejdelse. 

 
6. Eventuelt 

Stofa ønsker at få et møde med den nye bestyrelse. Torben få lavet en 
aftale.    

 

7. Næste møde 
Torsdag, den 30. juni 2022 kl. 19.00 hos Jytte Jensen. 

 
 

 
    

 
 


